
K odprodeji st.p.č. 41/2, k.ú. Světlice

Níže podepsaní spolumajitelé souhlasí s odprodejem st.p.č.
41/2, k.ú. Světlice u Humpolce. Pozemek náležel k domku,
vlastněném původně naší babičkou. Po jejím umístění do
domova důchodců se domek stal majetkem obce Světlice,
která je nyní součástí města Humpolce. Za zmíněný pozemek
navrhujeme platbu v částce 25 000 KČ.

Zdůvodnění: Navrhovaná částka jen mimě převyšuje cenu
vypočítanou znalcem, přičemž to, že obec pozemek
dlouhodobě využívá pro své potřeby, by se nemělo projevit
jakožto skutečnost, která cenu pozemku (dle znalce) snižuje,
ale právě naopak by tento dlouhodobý pronájem měla obec
majitelům finančně zohlednit.

Vyjádření souhlasu spolumajitelů:
l

V Brně dne 16.10.2019
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Přítomni:

Osadní výbor ve Světlici
Zápis z 7. zasedání OV v roce 2019

konaného dne 18.9.2019 v 19 ""hod

Moravec Antonín
Krejčí Pavel
Neuberg Petr
Kovačík Marian
Brož Jan
Doležal Pavel
Krejčí Miroslav

Nepřítomni:

PROJEDNÁVANÉ BODY-USNESENÍ

Bod Č.1: Projednáni požadavků OV Světlice do rozpočtu města Humpolec na
rok 2020.



POŽADAVKY OV SVĚTLICE DO ROZPOČTU MĚSTA HUMPOLEC NA ROK 2020

4)Žádáme o rozšÍřenj zpevněných ploch pod kontejnerová stánív návaznosti na
námi odsouhlasený výkup pozemků u kontejnerového stánI.Dále zřIzení
oplocení kontejnerového stáni,tak,aby bylo zabráněno volnému pohybu
odpadků při větru.

5)Žádáme o doplněn' dopravn'ho značení u mIstních komunikac' v obci-je
v řešení.

6)Opětovně žádáme o modernizaci sportovního areálu (hřiště),proveden1
bezúdržbového povrchu (umělý povrch),doplnění a renovace oplocení hřiště.

7)Žádáme o opravu m'stnich komunikací v část' obce světlický Dvůr směrem od
skládky odpadů ke křižovatce od Brunky,dále o opravu místní komunikace-
křižovatka u bývalé školy,dále o opravu místní komunikace směrem k rodinným
domům č.p. 122,132 atd.,o opravu komunikace v křižovatce proti
kontejnerovému stánI.Dále žádáme o celkovou opravu mIstních komunikaci
v obci (výtluky,kaverny,atd.).

8)Žádáme o kompletn' opravu komun'kace v trase Humpolec-Světlice tato
komunikace je značně poškozena.

9)Provedení ,,smysluplných" chodníků v obci.

10)Opětovně a již poněkolikáté žádáme o provedení zpevněné plochy u budovy
č.p.42 vedle pergoly (přístup k El rozvaděči),plocha cca 6m2.



11)Provedeni (obnoveni) zpevněné cesty (v trase nově vybudované vodovodní
přípojky) směr Hadina (od křIžku)-Světlice.

Stnovisko členů OV:
Pro:7 Proti:O Zdržel se:O

Diskuze: Nic

JednániOV bylo ukončeno ve 21°°hodin

Zapsal: Neuberg Petr

Předseda OV: Moravec Antonin

Ověřovatel: Krejčí Pavel


